



Hong Kong Recreation Management Association

香 港 康 樂 管 理 協 會

Website : <http://www.hkrma.com.hk>

Message from Lester Huang, the Treasurer

Please be informed that the 2018 audited statements of Accounts of the Association have been approved by the Executive Committee. In order to save the environment, copies of accounts are not mail to members but posted herewith for members' attention.

If members require further information or have any question, you are welcomed to ask me in the AGM to be held at 7 pm on 13 April, 2018 at The Cityview, 23 Waterloo Road, Kowloon.

I would also like to be advised if you intend to submit or have already submitted a claim for tax deduction in respect of your membership subscription for the assessment year 2018/19, pursuant to section 16, Inland Revenue Ordinance Chapter 112. If we do not receive your written notice by 30 April 2019, we would assume that tax deductions do not apply and shall submit the Association's tax return on that basis.

本會司庫留言

2018 年度核數報告已由執行委員會批核。為支持環保，執行委員會決定不會郵寄報告影印本予會員。詳細資料已載於附頁以供會員查閱。

如會員對帳目內容有任何查詢，請出席 2019 年 4 月 13 日下午七時於九龍城景國際酒店水晶殿舉行之週年大會。

各會員如在 2018/19 稅務年度評稅表內已經或預算申請會員費支出為稅務減免項目，請以書面通知本會。如在 2019 年 4 月 30 日之前未接獲書面通知，本會將視為未有相關個案辦理。

Mailing Address : P.O. Box 9044, General Post Office, HONG KONG

Email : admin@hkrma.com.hk

Fax : 2319 5834